



# JAPAM



un film de Christiane BALLAN - BROUSTET



France / Inde - 2012

90 mn HD 16/9

Version originale: Malayalam, Anglais, Français

Auteure - réalisatrice - productrice / Author - director - producer  
Christiane BALLAN - BROUSTET

Musique / Music  
Didier BALLAN

Comédiens / Actors

Rajendren Prasad - Indiana Ballan - Varkey - Bina Paul - Peter Neutzling - Rugmini Amma - Raja Laksmi

### SYNOPSIS

Japam, 55 ans, habite toujours chez sa mère. Le silence est son compagnon de route et l'alcool son refuge. Initié au cinéma par son vieil ami Varkey, il deviendra l'assistant d'une réalisatrice. Au cours des repérages à travers la campagne de l'Inde du Sud, il rencontrera une jeune fille de 18 ans. Malgré ses opinions communistes, il l'accompagnera au Temple de la Déesse des Arts afin qu'elle y fasse l'offrande des bijoux de sa mère. Une relation intime naîtra de ce voyage.

*Japam, 55 years old, always lives at his mother's. The silence is his fellow traveller and the alcohol his refuge. Introduced to the cinema by his old friend Varkey, he will become the assistant of a director. During the locations through the countryside of South India, he will meet a 18 years old girl. In spite of his communist opinions, he will accompany the girl in the Temple of the Goddess of the Arts so that she offers the jewels of her mother. An intimate relation will be born during this travel.*

« Nous sommes les aventuriers de notre idée. » Victor Hugo  
" We are the adventurers of our idea. "



Distribution / Sales: ARTS ET CULTURES

Tél: +33 5 56 03 41 42 / 06 47 18 91 26  
chris.ballan@orange.fr

Web site: [www.myspace.com/christianeballan](http://www.myspace.com/christianeballan)